
 
ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND  
PENSIONÄRSRÅDET                                               SAMMANTRÄDESPROTOKOL L 

                                                                                                    2018-12-06  

 

 

 

 

 

 

……………………………..             ……………………………… 

Inger Stenelo Britt Petersson 

Ordförande                                         Vice ordförande 

 

 

………………………………. 

Ingela Gunnarsson 

Sekreterare 

 

PENSIONÄRSRÅDET  

Sammanträdestid 

 
Torsdag 6 december 2018,  

kl. 13.30–14.45 

 

Plats  

 
Älvsjörummet 

Närvarande      

Ordförande 

Vice ordförande 

Inger Stenelo 

Britt Petersson 

PRO 

SPF 

 

  

Ledamöter Lillemor Tholander 

Ingrid Uddén 

Marianne Lindqvist 

SPF 

PRO 

SKPF 

 

 

Ersättare 

 

 

Torbjörn Sundsgård 

Barbro Ehnvall 

Märta Lindh                     

 

SPF 

PRO 

PRO 

 

 

Tjänstepersoner 

 
Ingela Gunnarsson, sekreterare 

Lena Hedin, avdelningschef 

 

Paragrafer 

 
1–8 

Dag för justering 

 
Måndag 10 december 

Protokollet delges Stadsdelsnämnd och förvaltning 

Pensionärsrådet 

KS:s pensionärsråd 

Älvsjö servicehus 

Äldreombudsmannen 

 



ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND  
PENSIONÄRSRÅDET                                        SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

                                                                                                        2018-12-06                                           

 

Ordförande  Justerare  Utdragsbestyrkande 
 

 

 

§ 1 

Information 

Carola Eriksson, biståndshandläggare vid Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsförvaltning och Christina Wirebring, undersköterska i 

Tryggt mottagande informerade om Tryggt mottagande i hemmet.  

 

§ 2 

Val av justerare och tid för justering  

Vice ordförande Britt Petersson utsågs att tillsammans med 

ordförande Inger Stenelo justera protokollet. Protokollet 

justeras måndag 10 december 2018. 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 8 

november 2018 justerats omedelbart efter sammanträdet.    

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll, 2018-11-06 

 

§ 5 

Sammanträdestider 2019 

Stadsdelsnämnden har fastställt sina sammanträdestider för 2019. 

Pensionärsrådet sammanträder som regel en vecka innan 

nämnden, torsdagar klockan 13.30. Rådet fastställde följande 

sammanträdesdagar för 2019. 

 

31 januari, 28 februari, 17 april (onsdag), 16 maj, 13 juni, 22 

augusti, 19 september, 10 oktober, 7 november och 5 december. 

 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-12-20, §§ 6–7 

 
§ 6 

Val av pensionärsråd 2019  

Pensionärsrådet är ett rådgivande organ till nämnden med uppgift att 

bevaka frågor som rör äldres levnadsförhållanden. Enligt instruktionen för 

rådet ska det bestå av fem ledamöter och fem ersättare. Rådet utses inför 

varje år av stadsdelsnämnden efter nominering av organisationerna. 

Följande har nominerats för 2019. 
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 Ledamöter 

 Lillemor Tholander      SPF Brännkyrka 

 Torbjörn Sundsgård     SPF Brännkyrka 

 Inger Stenelo                PRO, Solberga-Brännkyrka 

 Ingrid Uddén                PRO, Älvsjö Herrängen 

 Marianne Lindqvist      SKPF Pensionärerna  

 

 Ersättare 

 Maria Renmyr              SPF Brännkyrka 

 Christina Björklund      SPF Brännkyrka 

 Vakant                           PRO, Solberga Brännkyrka 

 Vakant                           PRO, Älvsjö Herrängen 

 Vakant                           SKPF Pensionärerna 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

3 december 2018. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. Rådet utsåg Inger Stenelo till 

ordförande och Ingrid Uddén till vice ordförande under 2019 under 

förutsättning att stadsdelsnämnden väljer ledamöter och ersättare 

enligt förvaltningens förslag. 

 

  
§ 7 

Uppföljning av Älvsjö hemtjänst 

Älvsjö hemtjänst drivs i egen regi av Älvsjö stadsdelsnämnd. Under hösten 

2018 genomfördes den årliga uppföljningen av verksamheten.  

 

Uppföljningen visar att Älvsjö hemtjänst sammantaget följer kraven i 

avtal, lagar och föreskrifter och på så sätt har de förutsättningar som krävs 

för en god och säker verksamhet. Uppföljningen visar att några 

utvecklingsområden kvarstår från föregående års uppföljning. Det gäller 

vissa lokala rutiner, egenkontroll, och riskanalys.  

 

För att säkerställa att utvecklingsområdena blir åtgärdade kommer 

uppföljning att ske löpande under 2019. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

28 november 2018. 
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Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 

 
§ 8 

Övriga frågor 

Ingrid Uddén meddelade att protokollet från mötet Tryggt Älvsjö 

kommer att skickas ut per mejl. 

 

Boende i det närliggande området vid tidigare boendet för 

ensamkommande flyktingbarn vid Götalandsväg 228 har undrat vad 

som kommer att hända med dessa lokaler.  Avdelningschef Lena 

Hedin informerade att SHIS kommer att starta upp anläggningsboende 

för nyanlända familjer i lokalerna. Inflyttning påbörjas sannolikt i 

januari 2019.  

 

Torbjörn Sundsgård informerade från ett seminarium arrangerat av 

SPF. Bland annat deltog Anna Hedin, chef för äldreförvaltningen och 

Linda Vikman, äldreombudsman.  

 

Inger Stenelo informerade om programmet vid Långbrobergs 

aktivitetscenter vintern 2109. 

 

Önskemål om att kommande trygghetsvandringar i Älvsjö inte hålls så 

sent på året framfördes. Särskild trygghetsvandring i Solberga 

efterfrågades också.  

 

Ordförande tackade för det gångna året och önskade alla god jul.  

 


